

# Badan amal mahu bangun inisiatif pastikan keperluan, sokongan kanak-kanak dipenuhi

MENYEDARI ia mesti melangkaui lebih daripada hanya membantu benefisiari dengan keperluan asas, Persatuan Kanak-kanak Singapura juga mahu memastikan keperluan kanak-kanak yang kerap berubah dipenuhi, selain membangunkan inisiatif lebih baik untuk menyokong mereka.

"Kami mesti melakukan lebih daripada sekadar mengulurkan bantuan kepada penerima bantuan. Sebaliknya, kami harus mencari jalan untuk membolehkan mereka berdikari dan berdaya tahan," kata pengerusi Persatuan Kanak-kanak Singapura, Encik Koh Choon Hui, di majlis makan malam di Marina Bay Sands bagi merayakan ulang tahun ke-70 badan amal tersebut, kelmarin.

Sebagai contoh, Pusat Khidmat Keluarga persatuan itu kini menawarkan penilaian psikologi dan campur tangan selain sokongan bagi keperluan asas seperti makanan dan tempat tinggal susulan peningkatan kes keganasan keluarga, isu kesihatan mental dan pengalaman buruk yang dialami kanak-kanak.

Selain daripada perkhidmatan tersebut, masyarakat telah melanjutkan usaha penyelidikan, pendidikan awam dan advokasi untuk menangani isu-isu seperti kesihatan mental dan pemuliharaan kanak-kanak.

"Kami telah berkembang daripada sebuah rumah tumpangan untuk kanak-kanak yang tidak seimbang pemakanannya di Changi pada awal tahun 1950-an kepada badan amal kanak-kanak terkemuka di Singapura dengan 11 pusat perkhidmatan di serata pulau," kata Encik Koh dalam sebuah buku peringatan bertajuk "*By Your Side: 70 years Of Journeying Together*".

Buku itu merakamkan cabaran dan kejayaan masyarakat sepanjang tahun lalu dan mengandungi testimoni daripada penerima bantuan, kakitangan dan sukarelawan.

Ia disampaikan kepada Timbalan Perdana Menteri, Encik Heng Swee Keat, yang merupakan tetamu terhormat acara makan malam itu.

"Kanak-kanak yang membesar hari ini perlu menangani isu-isu yang generasi sebelumnya tidak hadapi," kata Encik Heng.

Sebagai contoh, tambah beliau, Internet dan media sosial boleh menjejaskan kesihatan mental dan kanak-kanak sekarang akan menghadapi cabaran besar global, seperti pergolakan geopolitik atau perubahan iklim dalam kehidupan mereka.

Perkhidmatan masyarakat telah berkembang dari masa ke masa untuk menangani keperluan kanak-kanak yang baru.

Baru-baru ini, Oasis for Minds Services @ Children's Society telah ditubuhkan bagi menyediakan khidmat pencegahan dan celik kesihatan mental kepada kanak-kanak, belia dan penjaga mereka, kata ketua pegawai perkhidmatan Persatuan Kanak-kanak Singapura, Cik Sue Cheng.

Badan amal itu, dengan kerjasama Kolej Yale-NUS, juga menjalankan penyelidikan mengenai penggunaan disiplin fizikal di Singapura menerusi tinjauan dalam talian dan temu bual.

"Penemuan ini bertujuan untuk memaklumkan kepada ibu bapa dan penjaga dengan lebih baik, dan meningkatkan kesedaran tentang potensi kesan buruk daripada disiplin fizikal dan psikologi terhadap kesejahteraan anak-anak," kata Cik Cheng.

Hasil penyelidikan telah dikongsi dengan pengamal perkhidmatan sosial di Pesta Pembelajaran yang diadakan pada 14 Oktober lalu sebagai sebahagian daripada sambutan ulang tahun ke-70 persatuan itu.

Majlis makan malam merupakan sambutan terakhir untuk sambutan sepanjang tahun.

Sekitar 320 tetamu menghadiri majlis makan malam itu dan rekod \$1.2 juta telah dikumpul melalui jualan meja, derma serta lelongan secara langsung dan senyap di acara itu.



**BUKU PERINGATAN:** Encik Koh (*kiri*) menyampaikan buku peringatan kepada Encik Heng sempena ulang tahun ke-70 Persatuan Kanak-kanak Singapura kelmarin. -- Foto BH oleh ALPHONSUS CHERN